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Abstract (en)
Method for guiding rapidly running yarns with a manipulator, in which the yarns are drawn into the interior of the manipulator by a mechanical
drawing-in device (3), and are there comminuted with a cutting device (4), and the yarn sections are ejected through an outlet opening (5). The
drawing-in device and the cutting device of the manipulator preferably consist of a cutter roller (12) rotating in a narrow housing (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Verfahren zum Führen von schnell laufenden Fäden mit einem Manipulator, bei dem die Fäden durch eine mechanische Einzugsvorrichtung
(3) in das Innere des Manipulators gezogen, und dort mit einer Schneidvorrichtung (4) zerkleinert werden und die Fadenabschnitte durch eine
Auslaßöffnung (5) ausgeworfen werden. Einzugs- und Schneidevorrichtung des Manipulators bestehen vorzugseise aus einer in einem engen
Gehäuse (10) rotierenden Messerwalze (12).
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